
 
  
 
                       Protokół z Wiejskiego Zebrania Sprawozdawczego za 2022 rok. 

 

     Zebranie odbyło się w dniu 23 luty 2023 r. w Sali bankietowej budynku OSP przy ulicy 
Górnośląskiej 29. 
W zebraniu udział wzięli: 
1. burmistrz miasta Mikołowa pan Stanisław Piechula 
2. z-ca burmistrza pani Iwona Spychała Długosz 
3. z-ca przewodniczącej Rady Miasta pan Remigiusz Kuś 
4. z-ca przewodniczącej Rady Miasta pan Michał Rupik  
5. ks. proboszcz Antoni Cebula 
6. dzielnicowy Policji pan Tomasz Jałowy 
7. dzielnicowy Straży Miejskiej pan Robert Rendak 
9. przewodnicząca KGW pani Krystyna Kołodziejczyk. 
10. komendant OSP pan Henryk Kamiński 
11. przewodnicząca komisji ds. Samorządu pani  Aneta Esneker 
Porządek obrad: 

1.Powitanie uczestników zebrania 
2.Wybor protokolanta zebrania 
3.Stwierdzenie prawomocności zebrania 
4.Przyjęcie proponowanego porządku zebrania 
5.Przedstawienie sprawozdania z pracy Sołtysa i Rady Sołeckiej 
6.Dyskusja nad przedstawionym sprawozdaniem 
7.Przyjecie sprawozdania poprzez głosowanie 
8.Przedstawienie Planu Pracy RS na 2023 rok. 
9.Wolne głosy i wnioski 
10.Zakończenie zebrania. 

Do pkt.1 
-Sołtys Józef Świerczyna otworzył zebranie przywitał zaproszonych gości, radnych RS oraz 
mieszkańców. (lista gości zaproszonych zał. nr 1) 
-w związku z brakiem wymaganej ilości 50 –ciu osób w pierwszym terminie zebrania zgodnie ze 
Statutem Sołectwa  odczekano 15 minut. Zwołujący zebranie może zarządzić odbycie następnego  
Zebrania Wiejskiego w tym samym dniu. Zebranie Wiejskie  zwołane w tym trybie jest ważne bez 
względu na liczbę  uczestników. 
2. Na protokolanta zebrania  jednogłośnie wybrano panią Alinę Kalisz Dunia 
3. Na podstawie ustawy nr.1 statutu Sołectwa Śmiłowice Sekretarz stwierdziła prawomocność 
zebrania. (Lista obecności zał. nr 2.) 
4. Sołtys przedstawił proponowany porządek Zebrania Wiejskiego. Proponowany porządek Zebrania 
Wiejskiego został przyjęty przez Zebranie jednogłośnie 
5. Sołtys odczytał sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2022r (zał. nr 3.) 
6. W związku z wyczerpującymi informacjami nie podjęto dyskusji nad sprawozdaniem 
7. Sprawozdanie z pracy Sołtysa oraz Rady Sołeckiej za 2022 r. zostało przyjęte jednogłośnie. 
8. Przedstawiono Plan Pracy Rady Sołeckiej na 2023r. (zał. nr 4.) 



 
  
 
9. Burmistrz podziękował Sołtysowi oraz Radzie Sołeckiej za dobrą współpracę w minionym roku. 
- Radny Remigiusz Kuś podziękował w imieniu swoim jak i Radnych Miejskich za owocną współpracę 
z  Sołtysem i Radą Sołecką oraz burmistrzowi za osobiste zaangażowanie w sprawę budowy chodnika 
przy ul. Elsnera. 
-Dzielnicowy Policji Tomasz Jałowy przedstawił informacje dotyczące bezpieczeństwa mieszkańców 
w sołectwie, zaproponował również zorganizowanie spotkania z seniorami ponieważ nadal dochodzi 
do oszustw i wyłudzania pieniędzy szczególnie od osób starszych.  
-Sołtys podziękował Policji oraz Straży Miejskiej za trud włożony w  poprawę bezpieczeństwa naszych 
mieszkańców. Podziękował również strazakom z OSP za dobra współprace w każdej dziedzinie a 
szczególnie za gotowość bojową co pozwala mieszkańcom czuć sie bezpiecznie w sprawach 
przeciwpożarowych. Podziękował pracownikom ZGL-u za odmalowanie pomieszczeń wewnątrz 
budynku OSP. Poinformował mieszkańców o posiadaniu a sołectwie  tabletek jodku potasu. W razie 
zagrożenia radioaktywnego ogłoszonego przez media będzie można odebrać tabletki w budynku OSP.   
-mieszkaniec zadał pytanie odnośnie remontu ulicy Górnośląskiej obecna droga z płyt betonowych za 
Wspólnotą Mieszkaniową do ul. Gliwickiej, wniosek składany od paru lat jako inwestycja  z  budżetu 
Gminy i co roku ponawiany.  Burmistrz odpowiedział ze na chwile obecną nie przewiduje żadnej 
inwestycji na drodze za Wspólnotą Mieszkaniową ponieważ są duże trudności finansowe w budżecie 
Gminy  na 2023r. Stwierdził ze planowane w naszym sołectwie wielkie inwestycje przez prywatnych 
inwestorów spowodują w niedługim czasie wzrost podatków płaconych do kasy miasta i my miedzy 
innymi jako sołectwo będziemy beneficjentem tych środków. Obecnie prowadzone są rozmowy z 
właścicielem terenów rolnych przy ul. Elsnera  na których ma powstać farma Fotowoltaiczna w celu 
ustalenia trasy oraz wybudowania  chodnika przez inwestora  łączącego ul Elsnera z ulicą Jesionową. 
-mieszkaniec zapytał w jaki sposób  dzielone są wpływy z abonamentu za wodę i kanalizacje i 
dlaczego stawka jest taka sama dla gospodarstw jedno i wielo rodzinnych, mieszkaniec stwierdził ze 
jego zdaniem ustawa pozwala na włączenie ceny abonamentu do ceny wody i kanalizacji i to było by 
sprawiedliwsze. Burmistrz zaproponował ze zwróci się do ZIM-u o przekazane do RS szczegółowej 
kalkulacji oraz istnieje możliwość osobistego spotkania zainteresowanych z pracownikami ZIM-u w 
celu szczegółowych informacji. 
-mieszkaniec zapytał jak są zagospodarowane wpływy ze sprzedaży działek gminnych z naszego 
terenu w 2022r, wnioskował żeby część tych dochodów pokrywała nasze wnioski o inwestycje w 
sołectwie na które gmina nie ma pieniędzy. 
- na pytanie sołtysa o planach budowy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego oraz pomieszczeń pod 
działalność dla zdrowia mieszkańców burmistrz odpowiedział ze taka możliwość na pewno zaistnieje 
pod warunkiem ze ilość dzieci w wieku szkolnym zapewni obłożenie miejsc w nowej szkole. Zaznaczył 
ze Gmina jest już właścicielem terenu przy ulicy Reta  Śmiłowicka pod budowę obiektu. 
10.W związku z wyczerpaniem porządku zebrania sołtys podziękował zebranym za obecność oraz 
poświecenie własnego czasu i zakończył zebranie. 

 

Protokolant Przewodniczący Rady Sołeckiej 
Alina Kalisz Dunia Józef Świerczyna 


